
THE WILDLIFE ACT
(C.C.S.M. c. W130)

**Hunting Areas and Zones Regulation,
amendment**

Regulation 103/2012
Registered August 20, 2012

Manitoba Regulation 220/86 amended

1 The *Hunting Areas and Zones Regulation, Manitoba Regulation 220/86*, is amended by this regulation.

2 Section 1.2 is amended in the entry "Oak Hammock Managed Hunting Area" by striking out everything after "Sections 24 to 27 inclusive," and substituting "the northwest quarter and the west half of the northeast quarter of Section 30, the west half and the northeast quarter and the west half of the southeast quarter of Section 31, the north half of Section 32, the north half of Section 33, all of Sections 34 to 36 inclusive; in Township 15, Range 2 East and being all of Sections 1 to 3 inclusive, 10 to 15 inclusive, 22 to 24 inclusive; and in Township 15, Range 3 East and being all of Sections 1 to 24 inclusive."

LOI SUR LA CONSERVATION DE LA FAUNE
(c. W130 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
zones de chasse**

Règlement 103/2012
Date d'enregistrement : le 20 août 2012

Modification du R.M. 220/86

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les zones de chasse, R.M. 220/86*.

2 L'entrée « Zone de chasse contrôlée d'Oak Hammock » figurant à l'article 1.2 est modifiée par substitution, au passage qui suit « les sections 24 à 27, », de « le quart nord-ouest et la moitié ouest du quart nord-est de la section 30, la moitié ouest ainsi que le quart nord-est et la moitié ouest du quart sud-est de la section 31, la moitié nord de la section 32, la moitié nord de la section 33 et les sections 34 à 36; dans le township 15, rang 2 est : les sections 1 à 3, 10 à 15, 22 à 24; dans le township 15, rang 3 est : les sections 1 à 24. ».

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba